
1. Shukran E- Gift Card is Valid for 365 day from the date of issue. 2. Shukran E- Gift Card is redeemable 
across participating Landmark Group Brand Physical stores i.e. Centrepoint, Babyshop, Splash, Shoemart, 
Lifestyle, Max, Home Centre, Shoexpress, Pablosky, Carluccio's, Max's Restaurants across Qatar. 3. 
Shukran E- Gift Card cannot be exchanged for cash either in full or part. 4. Shukran E- Gift Card is part 
reedemable. Hence same Card can be used in multiple shopping trips across all participating Landmark 
Group Brand Stores across Qatar. 5. Should the purchase value exceed the value of the Gift Card, the 
differential value should be paid by the customer who redeems the Gift Card. 6. No replacement / 
compensation are permissible /payable for lost E- Gift Card. 7. Mutilated or defaced E- Gift Card will not be 
honored. 8. E- Gift Card issued cannot be returned or refund. 9. Items purchased by the E- Gift Card are 
refundable, as per the refund and exchange policy of the store. 10. Shukran E- Gift Card is governed by the 
Shukran Gift Card T & C in force from time to time. 11. For balance enquiry, expiry, store location & detail 
T & C visit www.shukran.com/giftcard or call +974-44024000 (toll free) 12. Up to maximum of only 5 

GC’s are allowed for redemption 1. نم ًاموي 365 ةدمل ةحلاص ةينورتكلإلا "ًاركش" ةيده ةقاطب 
 كرامدنال ةعومجم رجاتم ربع ًاركش ةينورتكلإلا ايادهلا ةقاطب لادبتسا نكمي .2 .رادصإلا خيرات
 Home Center و Max و Lifestyle و Shoemart و Splash و Babyshop و Centrepoint لثم ، ةكراشملا ةيراجتلا

 ايادهلا ةقاطب لادبتسا نكمي ال .3 .رطق ربع ، سكام معاطم و Carluccio's و Pablosky و Shoexpress و
 ةلباق ةينورتكلإلا "ًاركش" اياده ةقاطب .4 .ًايئزج وأ ًايلك ًادقن "ًاركش" ةينورتكلإلا
 عيمج ربع ةدّدعتم قوست تالحر يف ةقاطبلا سفن مادختسا نكمي مث نمو .ًايئزج دادرتسالل
 اذإ .5 .رطق ءاحنأ عيمج يف تكرام لارتنس كرامدنال يف ةكراشملا ةيراجتلا تامالعلا رجاتم
 يذلا ليمعلا لبق نم ةيلضافتلا ةميقلا عفد بجي ،ايادهلا ةقاطب ةميق ءارشلا ةميق تزواجت
 ايادهلا ةقاطب نمث عفد /ضيوعت /لادبتساب حمسُي ال .6 .ايادهلا ةقاطب ةميق درتسي
 ال .8 .ةفلاتلا وأ ةهوشملا ةينورتكلإلا ايادهلا ةقاطب لوبق متي نل .7 .ةدوقفملا ةينورتكلإلا
 ةطساوب اهؤارش مت يتلا فانصألا .9 .ةرداصلا ةينورتكلإلا ايادهلا ةقاطب دادرتسا وأ عاجرإ نكمي
 ةصاخلا لادبتسالاو دادرتسالا ةسايسل ًاقفو ،دادرتسالل ةلباق ةينورتكلإلا ايادهلا ةقاطب
 "ًاركش" اياده ةقاطب ماكحأو طورشل "ًاركش" ةينورتكلإلا ايادهلا ةقاطب عضخت .10 .رجتملاب
 ،ليصافتلاو رجتملا عقومو ةيحالصلا ءاهتناو ديصرلا نع مالعتسالل .11 .رخآل تقو نم ةيراسلا
 حمسُي .12 .(يناجملا مقرلا) 44024000-974+ ىلع لاصتالا وأ www.shukran.com/giftcard ةرايز ىجري
.ىصقأ دحب طقف اياده تاقاطب 5 ىلإ لصي ام دادرتساب


